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Заменик премијера и министар унутрашњих послова Ивица Дачић сматра да Србија мора
да настави борбу за Косово, али да то не сме чинити тако што ће земљу водити у
изолацију.

  

"Треба да будемо свесни реалности и неправедности (међународног) поретка у којем
живимо. Ми треба да бранимо Косово, али не водећи земљу у изолацију", поручио је
Дачић.

  

Он је указао да је након мишљења МСП промењена политичка реалност и да се одлука
тог суда не сме релативизовати, без обзира на то да ли је МСП увек праведан. Дачић је
казао и да Србија треба да изађе пред Генералну скупштину УН са резолуцијом о
Косову.

  

"Треба добро да осмислимо текст резолуције да не дођемо у ситуацију да сами себи
ставимо тачку на све о чему говоримо", поручио је он.

  

(Фонет)
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